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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kórházi struktúraváltásra készülnek?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt napokban került nyilvánosságra az a tervezet, amely valószínűsíthetően az Állami 
Egészségügyi Ellátó Központ készített elő, és amelynek célja a kórházi struktúraváltás. A tervezettel
kapcsolatosan a Kormány leszögezte, hogy az nem járt még a Kormány előtt, azt a Kormány még 
nem tárgyalta. A kórházi struktúraváltást előkészítő anyag létét azonban a Kormány nem tagadta, 
sőt több kormányzati politikus, tisztségviselő szakmai konferenciákon már beszélt ennek 
előkészületéről, továbbá beszédében megerősítette a tervek és az előkészítő anyagok létét.

Ebből arra lehet következtetni, hogy mégis létezik olyan szakmai anyag, akár a 
Miniszterelnökségen, akár az EMMI-nél, amely a kórházi osztályok átszervezésével kapcsolatos, és 
amelynek célja sok intézmény struktúraváltása.

Tisztelt Miniszter úr!

Mindezekre tekintettel az alábbi kérdésre várom érdemi válaszát:

Foglalkozott –e az Ön által vezetett Minisztérium az egészségügyi intézmények 
struktúraváltásának előkészítésével ? 

Készült –e az Ön Minisztériumában az egészségügyi intézmények struktúraváltására 
előkészítő anyag? 

Amennyiben van ilyen anyag, az hol és milyen módon érhető el? 

Budapest, 2019. november 19.



Tisztelettel,

Dr. Lukács László György

országgyűlési képviselő

1


